
   

 

 
 

Разговор с д-р Цветан Райчинов, председател на БЛС 
БНР, “Нещо повече” 
 
Водещ: Добър ден на председателя на БЛС д-р Цветан Райчинов. 
Д-р Цветан Райчинов: Добър ден. 
Водещ: Д-р Райчинов, мисля, че имаше информация от Пловдив, медицинският персонал на 
Спешната помощ там са били със закачени знаци, че ще стачкуват срещу това, което е станало в 
Овча купел. Имало е подобни прояви в Благоевград и другаде. Ще има ли протести, след като 
разбираме днес, ето лекарите, в случая и учителите влизат в списъка на защитените професии? 
Днес са били добавени и посегателството над тях ще се третира като нападението над 
полицаите, над данъчните. Това са промени в НК. Но приети само от временната парламентарна 
комисия по правни въпроси. С други думи трябва да говорим още, за да стигне по-бързо в 
пленарна зала, нали така? 
Д-р Цветан Райчинов: Да. Само, така, малко коректност, все пак това, което се случи, беше по-
важното, че и четирите парламентарни групи бяха внесли сходни проекти за защита на 
медицинските специалисти. Добавеното беше от страна на Атака за учителите. 
Водещ: За учителите, точно така. 
Д-р Цветан Райчинов: Което макар, че не е в нашата сфера, аз си позволих да подкрепя. 
Водещ: Също. 
Д-р Цветан Райчинов: Но по-важното е, че единодушно също беше гласувано от страна на 
цялата комисия, без въздържали се и против законопроектът да стане факт. 
Водещ: Но, д-р Райчинов, да, така, е, единодушно. Но след като стана този побой над екипа. 
Д-р Цветан Райчинов: За съжаление, да. Аз мисля, че не трябваше това да бъде поводът за 
това единодушие. Но все пак по-важното е, че се случи. И в четвъртък законопроектът влиза в 
плена зала, мисля, че на първо четене. И би следвало до седмица-две след това да мине и на 
второ и да стане факт. Това, че комисията е временна не е проблем. 
Водещ: Така е. 
Д-р Цветан Райчинов: Така че има всички шансове да не ни се налага... 
Водещ: Вие бяхте казали до 15 юни. 
Д-р Цветан Райчинов: Ами, изглежда твърде така светкавично реагираха. И за моя изненада. Но 
мисля, че ще бъде факт. 
Водещ: Добре, кой е най-важният проблем, който бихте поставили пред новия здравен министър 
на новия кабинет, ако бъде приет утре, разбира се? 
Д-р Цветан Райчинов: За съжаление, проблемите са много. Това е част от защитата на тези 
хора. Разбира се, те са абсолютно прави, че в колите и в спешните кабинети трябва да има и 
паник бутони и директна връзка с полицията за реакция при нужда. Сам законът сам по себе си, 
и както се случи го видяха всички по този начин се внася в съда доказателствен материал, няма 
как да се постигне някаква справедливост. Необходимо е всички звена по цялата верига да 
действат. Но към министерството има още доста неща за Спешна помощ. Тъй като и за нас тя е 
най-неотложният проблем, който да бъде решен. Не по-малък проблем обаче са и психиатри и 
хематоцентрове. Общо взето, държавните звена и ръководени пряко от министерството. Но има 
и много проблеми със Здравната каса. Ние по никакъв начин няма да отстъпим от искането за 
освобождаването на д-р Цеков, заради всичко, което направи в Касата. Да не говорим, че тук 
повече от месец той отказва да отговаря на каквито и да било наши писма. Но там нещата могат 
постепенно и поетапно да бъдат решавани. Спешните проблеми са тези. 



   

 

Водещ: В парламентарен ред това, вашето искане... 
Д-р Цветан Райчинов: ... промени в законодателството. Но това вече трябва да изчакаме да се 
сформира Комисия по здравеопазване. 
Водещ: Точно така. Благодаря ви. 
Д-р Цветан Райчинов: Аз също. 
Водещ: Д-р Цветан Райчинов, председател на БЛС. 
 
 
 

 


